
                                                                                                                                    
 

 

Møtereferat FSU Utdanning, rekruttering og stabilisering  
 

Møtetid: Kl. 12.00-13.55  
Sted: Teams 
Møteleder: Trine Håjen Gretesdotter 

Tilstede: 
Kommunene 
Mona B. Pedersen, HR sjef Rana kommune 
Johanna Lensu, HR sjef Hemnes kommune 
Anne-Brit Greff, Kommunalsjef Helse, sosial og omsorg Lurøy kommune 
Sykehuset 
Trine Håjen Gretesdotter, HR-sjef 
Silje Paulsen, Rådgiver 
Kristine Talseth, Utdanningskoordinerende overlege 
Jeanette Pedersen, Seniorrådgiver 
Brukerne  
Ungdomsrådet Lina Engås Vikaune 
Universitet, høgskole og VGS  
VID, Kari Røykenes 
Nord Universitet, Anne Lise Grønningsæter Loftfjell 
VGS/NFK, Nina Henriksen 
 

Forfall: Sissel Reinfjell, HR sjef Vefsn kommune 
 

Referent: Silje Paulsen 
 

 
Sak 1/2025 Innledende diskusjon om strategiske prioriteringer og om handlingsplan for FSU-et 

- Innledning ved Silje Paulsen, med oppsummering fra forrige møte og rammer for FSU-ets 

arbeid. Se vedlagte presentasjon (vedlegg 1 til referatet). 

- Rammen vår- mandat for FSU-et og handlingsplanen i Helsefellesskapet. 

- Aktuelle punkter til handlingsplan for FSU ble diskutert.  

- Innspill fra FSU-et. 

- Følge arbeidet med utvikling av en helselederutdanning.  

- Bærekraftig, fremtidsrettet og riktig dimensjonert sykepleierutdanning på Helgeland- 

samarbeid mellom partene for å sikre Helgelands interesser. Samarbeid om rekruttering og 

stabilisering i utdanning og yrke.  

- Samarbeid om spesialistutdanning av leger på tvers- ref. sak 5. 

- Rekruttering til helsefaglig utdanning på Helgeland- hvordan kan vi konkret samarbeide. 

- Rekruttering til Helgeland i en større sammenheng- ref. invitasjon fra Visit Helgeland om mer 

samarbeid. 

Konklusjon: Ledelse og sekretariatet lager et utkast til handlingsplan som sendes på 

sirkulasjon.  

Sak 2/2025 Møteplan 2025 og arbeidsform i FSU-et 

- Møte annenhver måned (ca hver 6 uke i starten). 

https://www.helgelandssykehuset.no/fag-og-forskning/samhandling/helsefellesskap-helgeland/handlingsplan-helsefellesskap-helgeland/


                                                                                                                                    
 

- 1-2 fysiske møter i året. 

Konklusjon: Ledelse og sekretariat utformer møteplan og kaller inn. 

Sak 3/2025 Innspill til diskusjonsnotat fra Nord universitet – dimensjonering av bachelor i 

sykepleie fremover 

- Informasjon fra Silje Paulsen angående prosessen i 2024 (se vedlegg 2 til referatet). 

- Informasjon om prosessen i 2025 ved Anne Lise Grønningsæter Loftfjell. 

- FSU-et er samlet om at heltidsutdanning i sykepleie ved Nord universitet Campus Helgeland 

er av stor betydning for hele Helgeland.  

- Stabilisering og gjennomføringsstøtte blir viktig. 

- Samarbeid om rekruttering blir vesentlig fremover, gjelder både sykepleierutdanningen ved 

Nord og VID. 

- Veien fra fagbrev til sykepleierutdanning, hvordan kan man styrke den karriereveien? 

- FSU kom med innspill til diskusjonsnotatet. 

Konklusjon: Sekretariatet v/ Silje Paulsen lager utkast til notat til SSU for videre behandling av 

saken. Avklaring av videre tidslinje må sikres sammen med samhandlingssekretariatet. FSU leser 

gjennom notatet før innsending til SSU.   

Sak 4/2025 Samarbeid om utdanning i helseledelse  

- Informasjon ved Anne Lise Grønningsæter Loftfjell 

- FSH og Handelshøgskolen i samarbeid 

- Kommunene og sykehuset ønsker et tilbud om utdanning i helseledelse som treffer særlig 

førstelinjeledere, dette er et konkret initiativ i Helsefelleskapet.   

- Understøtte bedre samhandling 

Konklusjon: Saken følges opp videre i neste FSU-møte. 

Sak 5/2025 Forslag om å etablere arbeidsgruppe for spesialistutdanning for leger 

- Innledning v/ Kristine Talseth. 

- Helgelandssykehuset og kommunene har samarbeidsavtale om tilsetting av LIS1, samt 

samarbeidsavtale om spesialiseringsperiode for ALIS, som begge trer i kraft 01.01.2025 

(vedlegg 3 og 4 til referatet)  

- Erfaringer fra siste år viser at vi i tillegg har behov for et videre formalisert samarbeid for 

avklaring og videreutvikling av flere områder vedrørende spesialistutdanningen for leger.  

- Det foreslås derfor å etablere en arbeidsgruppe under FSU som kan jobbe med dette. Det 

anbefales at arbeidsgruppen består av et mindre antall faste medlemmer (2-3 personer), og 

at andre ressurser trekkes inn ved behov.  

Konklusjon: FSU støtter opprettelsen av arbeidsgruppen.  

Sak 6/2025 Informasjon om nettverkssamling Kompetansenettverk Nordland 

- Informasjon om nettverkssamling Kompetansenettverk Nordland.  

 

 

 


